
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 15. november 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Samrådsspørgsmål B
Vil ministeren uddybe, hvorfor Udlændinge- og Integrationsministeriet fortsat ikke vil over-
sende relevante oplysninger om ansøgere til dansk statsborgerskab til Indfødsretsudval-
get, når medlemmer af udvalget anmoder om sådanne oplysninger?
Samrådsspørgsmålet stilles i forlængelse af samrådsspørgsmål A.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF).

På udvalgets vegne
Marie Krarup
formand
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